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Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014.
(II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani Varga Mihály pénzügyminiszter Úrhoz ·

,,,,Miért áll még mindig üresen a Heim Pál gyermekkórház Gyermek téri
épületegyüttese? "

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A Heim Pál Gyermekkórház ,,A" épületének energiahatékonysági beruházása című projekt
(KEOP 5.6.0/12-2013-0002) keretében került felújításra a Heim Pál gyermekkórház Gyermek
téri épületegyüttese 1.192 milliárd forint uniós támogatásból. Az elérhető pályázati adatokból
kiderül, hogy a projekt tervezett befejezése 2015 decemberére volt kiírva, ám a felújított
épületegyüttes a mai napig láthatóan üresen áll, és információ sem található a tényleges
befejezés dátumát illetően. A fentiekkel összefüggésben, kérem Öntől az alábbi kérdések
megválaszolását:
- Mi az oka annak, hogy a Gyermek téri felújított épület a tervezett befejezési időponthoz
képest még mindig üresen áll?
- Sor került-e és mikor a létesítmények átadására?
- Mikor várható a kórházegység megnyitása?

Tisztelettel várom válaszát!
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